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اعضای کمیسیون عمران مجلس روند پیشرفت 
شهرس��تان قلعه گنج را چش��مگیر و مثبت دانسته 
و معتقدند س��ایر مناطق نیز می توانند از این بخش 
برای رفع مش��کلات خود الگوبرداری کنند. اعضای 
کمیسیون عمران مجلس چند روز قبل به شهرستان 
قلعه گنج اس��تان کرمان س��فر کرده و از نزدیک در 
جریان اجرای پروژه های صنعتی، عمرانی، دامداری و 
اشتغال زایی  این شهرستان قرار گرفتند. محمدرضا 
رضایی کوچی، رئیس کمیس��یون عمران مجلس در 
گفت وگو با خانه ملت، گفت: سفر اعضای کمیسیون 
عمران مجلس شهرس��تان قلعه گنج به دعوت بنیاد 
مس��تضعفان صورت گرفت و خوش��بختانه در این 
سفر ما شاهد پیشرفت های چشمگیر شهرستان در 
بخش های مختلف کش��اورزی، دام��داری و صنعتی 
بودیم. وی گفت: بنیاد مستضعفان از 3 سال گذشته 
در منطقه قلعه گنج فعال شده و عمده فعالیت خود 
را در حوزه توانمندس��ازی مردم قرار داده اس��ت که 
خوشبختانه در این عرصه نتایج قابل قبول و موثری 
به دس��ت آمد و امروز مردم منطقه به استقلال مالی 
دست یافته اند. رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت: 
به نظر من سیاست و اس��تراتژی بنیاد مستضعفان 
در شهرس��تان قلعه گنج یک الگوی موفق برای تمام 
مناطق و شهرس��تان ها در زمینه مشارکت و پویایی 
مردم اس��ت. رضایی کوچی ادامه داد: وضعیت کنونی 
شهرس��تان قلعه گنج نش��ان می دهد اگر تسهیلات 
به ص��ورت هدفمند به مردم داده ش��ود می توان به 
بهترین نتیجه دست یافت، بنابراین استراتژی بنیاد 
مس��تضعفان می تواند نقش موثری در اشتغال زایی 
و امیدآفرینی داشته باشد. رئیس کمیسیون عمران 
مجلس تصریح کرد: اقدامات بنیاد مستضعفان، کار 
انقلابی و جهادی است و مسؤولان می توانند  به عنوان 
الگویی قابل قبول از آن استفاده کنند. سیدابوالفضل 
موسوی بیوکی، نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس 
نیز با اش��اره ب��ه اقدام��ات مثبت و قاب��ل قبول در 
شهرستان قلعه گنج گفت: پیشرفت های این شهرستان 
نشان دهنده اعتماد دوسویه مردم و حاکمیت است به 
طوری که مردم با مش��ارکت بسیار بالا در طرح ها و 

پروژه های بنیاد علوی و بنیاد مستضعفان توانستند 
زمینه توسعه منطقه خود را فراهم کنند. وی ادامه داد: 
خوشبختانه پروژه های خوبی در شهرستان قلعه گنج 
اجرایی ش��ده و امروز زیرس��اخت های زیربنایی این 
شهرستان در حال پیشرفت و توسعه است. نایب رئیس 
کمیسیون عمران مجلس گفت: برنامه ریزی درست و 
مش��ارکت قابل قبول مردم موجب شکوفایی منطقه 
قلعه گنج شده و این حضور پررنگ مردم منطقه، راه 
را برای پیشرفت باز کرده است. مجید کیان پور، عضو 
کمیس��یون عمران مجلس  نیز با اش��اره به اقدامات 
بنیاد مستضعفان در توس��عه مناطق محروم گفت: 
خوش��بختانه بنی��اد اقدامات قاب��ل قبولی در جهت 
رفع شاخص های محرومیت در مناطق کم برخوردار 
ص��ورت داده و امروز در منطق��ه ای مانند قلعه گنج 
شاهد پیشرفت های چشمگیر به واسطه این اقدامات 
هستیم. وی با اشاره به توسعه زیرساخت های منطقه 
قلعه گنج بویژه در حوزه کش��اورزی و دامداری گفت: 
اعضای کمیسیون عمران مجلس از برخی پروژه های 
مورد بهره برداری قرار گرفته یا پروژه های در حال اجرا 
بازدید کردند و روند اجرای این پروژه ها نشان داد این 
منطقه در مسیر پیشرفت و توسعه قرار دارد، از طرف 

دیگر پیش��رفت های این منطقه نش��ان داد با جذب 
مش��ارکت های مردمی می توان اقدام��ات و کارهای 
خوب��ی را صورت داد و اگر ما ب��ه مردم اعتماد کرده 
و از ظرفیت های مردمی استفاده کنیم، توسعه محقق 
خواهد ش��د و این زمینه س��از جلوگیری از مهاجرت 
مردم می شود. همچنین ش��هرام کوسه غراوی، عضو 
کمیس��یون عمران مجلس نیز در گفت وگو با خانه 
ملت، با اش��اره به پیشرفت های شهرستان قلعه گنج 
کرمان گفت: خوش��بختانه پروژه های بس��یار عالی 
در جنوبی ترین نقطه اس��تان کرمان اجرایی شده و 
شهرس��تان قلعه گنج به عنوان یکی از نقاط محروم 
کشور مسیر پیش��رفت را طی کرده است. وی ادامه 
داد: به طور حتم استراتژی اجرایی شده در شهرستان 
قلعه گنج باید در تمام نقاط کشور اجرایی و عملیاتی 
ش��ود و وضعیت کنونی این شهرستان نشان دهنده 
سیاست درست، برنامه ریزی دقیق، آموزش مناسب 
و همدل��ی میان مردم و مس��ؤولان اس��ت، از این رو 
شاهدیم اشتغال زایی بالایی در عرصه منطقه صورت 
گرفته اس��ت. حمید بنایی، عضو کمیسیون عمران 
مجلس نی��ز اقدامات صورت گرفته در شهرس��تان 
قلعه گنج اس��تان کرم��ان را مثبت ارزیاب��ی کرد و 

گفت: این شهرس��تان جزو شهرس��تان های محروم 
استان کرمان بوده اما خوش��بختانه اقدامات خوبی 
برای توسعه  منطقه انجام ش��د. وی ادامه داد: امروز 
کش��ور درگیر مشکلات بس��یاری از جمله بیکاری 
و کم آبی اس��ت. معضل اصلی در تمام نقاط مس��اله 
بیکاری و مشکلات معیش��تی است. در شهرستانی 
مانند قلعه گنج نیز این مش��کلات وجود داش��ته اما 
خوش��بختانه با اقدامات خوب بنی��اد علوی و بنیاد 
مستضعفان بارقه های امید در این منطقه ایجاد شده 
است، از این رو به نظر من تمام شهرستان های محروم 
باید از این اس��تراتژی الگوب��رداری کنند، زیرا با این 
سیاست و اقدامات می توان تمام مشکلات را حل کرد 
و نقطه کلیدی این اس��ت که ما برای حل مشکلات 
به یک مدیریت جهادی نیازمند هستیم. همچنین 
علیم یارمحمدی، عضو کمیس��یون عمران مجلس 
نیز  اقدامات بنیاد مستضعفان در شهرستان محروم 
قلعه گنج را مثب��ت ارزیابی کرد و گفت: این منطقه 
نماد خودباوری مردمی و همکاری و اتحاد میان ملت 
و حکومت اس��ت. وی ادامه داد: ای��ن موضوع بارها 
مورد تاکید و توجه ق��رار گرفته که اگر می خواهیم 
مناطق محروم به توس��عه یافتگی دست یابند، باید 
از درون روس��تاها شکل گیرد، از این رو این رویکرد 
می تواند مس��یر توسعه مناطق را محقق کند. احمد 
حمزه، نماینده مردم کهنوج، منوجان و رودبار جنوب 
در مجلس نیز با اش��اره به پیشرفت های شهرستان 
قلعه گنج گفت: خوش��بختانه بعد از انقلاب اسلامی 
این منطقه در مس��یر توس��عه قرار گرفت و شرایط 
کنونی دس��تاورد انقلاب است، حال در 3 سال اخیر 
بنیاد مستضعفان نیز در جهت توسعه مناطق محروم 
حرکت کرده و رویکرد و اقدامات این بنیاد می تواند به 
عنوان الگوی پیشرفت و ترقی برای تمام مناطق باشد. 
وی ادامه داد: امروز مردم شهرستان قلعه گنج به این 
خودباوری رسیده اند که با کمک نهادهای حکومتی 
مانند بنیاد مستضعفان می توانند منطقه را آباد کنند 
و اگر آموزش ببینند می توانند زندگی بهتری داشته 
باشند، در اینجا باید از سفر اعضای کمیسیون عمران 

مجلس به منطقه قلعه گنج تشکر کنم.

سمنان؛ استان برتر در بخش 
آموزش، پژوهش و فناوری کشور

رئیس اداره آموزش، پژوهش و فناوری سازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان سمنان گفت: برای 
سومین سال متمادی استان سمنان رتبه برتر را در 
سطح استان های کشور در بخش آموزش، پژوهش 
و فناوری اخذ کرد. مهدی میرکو با اعلام این خبر 
افزود: بر اساس شاخص های ارزیابی در بخش های 
مختلف اداره آموزش، پژوهش و فناوری و پس از 
بررسی های کارشناسان وزارت متبوع، این سازمان 
در سطح کشور به عنوان دستگاه برتر شناخته شد. 
وی با اشاره به ش��اخص های این ارزیابی تصریح 
ک��رد: صدور جواز و پروانه های فنی و مهندس��ی، 
صدور گواهی و پروانه تحقیق و توس��عه و اجرای 
دوره های آموزشی برای مدیران واحد های صنعتی 
و معدنی و صنوف و بازاریان در حوزه های مختلف 
از مهم ترین شاخص های ارزیابی سازمان ها است. 
وی با اش��اره به اهمیت ارتباط صنعت و دانشگاه 
گفت: این سازمان در زمینه ارتباط با دانشگاه های 
سطح استان به منظور ارتباط صنعت با دانشگاه، 
اجرای طرح کارورزی دانش آموختگان دانشگاهی، 
پسادکترای صنعتی و اجرای طرح های پژوهشی 
واحدهای فنی و مهندس��ی، همکاری و اقدامات 
مطلوبی داشته است که در این ارزیابی مورد توجه 

و تقدیر قرار گرفته است.

900 میلیارد ریال در بخش 
گازرسانی روستایی سمنان هزینه شد

مدیرعامل شرکت گاز استان سمنان گفت: 
بالغ ب��ر 900 میلی��ارد ریال اعتب��ار به منظور 
گازرسانی به روس��تاهای استان در دولت تدبیر 
و امید هزینه ش��ده اس��ت. علیرضا شریفی نژاد 
همزمان با س��فر ریاست جمهوری به این استان 
گفت: به80 روس��تای دورافتاده استان سمنان 
در دوره دولت تدبیر و امید گازرس��انی ش��ده و 
اکنون 242 روستای استان سمنان از نعمت گاز 
برخوردار هس��تند. وی ادامه داد: در حال حاضر 
100 درصد خانوارهای شهری و حدود 87 درصد 
از خانوارهای ساکن روستاهای استان سمنان از 
نعمت گاز طبیعی برخوردار هستند. وی گفت: 
برنامه ریزی شده است که تمام روستاهای استان 
سمنان از نعمت گاز برخوردار شوند. شریفی نژاد 
تصریح کرد: ضریب نفوذ گاز در شهرستان های 
غربی استان سمنان شامل گرمسار 95 درصد و 

آرادان 94 درصد است.

خوزستانسمنان

انتصاب اعضای شورای ارتقای سلامت 
کارکنان برق منطقه ای خوزستان

با حکم مدیرعامل ش��رکت برق منطقه ای 
خوزس��تان، اعضای ش��ورای ارتقای س��لامت 
کارکنان در این ش��رکت منصوب ش��دند. بر 
اساس حکم صادره از سوی مدیرعامل، مهرداد 
سروش، کیوان خورسند )رئیس(، رستم شمس 
)دبیر(، مسعود قنواتی، مهدی باسطی نیا، مهدی 
ابوعلی گله داری، س��یدمهرداد بلادی موسوی، 
تورج فتاح��ی، بیژن باب��ادی و علی امینی به 
عضوی��ت ش��ورای ارتقای س��لامت کارکنان 
انتخاب شدند. محمود دشت بزرگ در این حکم 
آورده است: امید اس��ت با استعانت از خداوند 
منان در انج��ام وظایف محول��ه در چارچوب 
ضوابط و مقررات ذی ربط، موفق و موید باشید.

فعالیت 46 سمن زیست محیطی 
در آذربایجان شرقی

مدیرکل حفاظت محیط زیس��ت آذربایجان 
شرقی گفت: تشکل های زیست محیطی می توانند 
نق��ش موثری در ح��ل چالش ها و رفع مس��ائل 
زیست محیطی استان داشته باشند. حمید قاسمی 
در دیدار با اعضای منتخب ش��بکه تش��کل های 
تش��کل های  گف��ت:  اس��تان  زیس��ت محیطی 
زیست محیطی و سازمان های مردم نهاد در ارتقای 
فرهنگ حفظ محیط زیس��ت و فرهنگ عمومی 
نقش بس��یار مهم و بس��زایی دارند. وی انتخاب 
اعضای جدید شبکه تشکل های زیست محیطی 
آذربایج��ان ش��رقی را تبریک گف��ت و از تلاش 
اعضای قبلی ش��بکه تشکل های زیست محیطی 
اس��تان قدردانی کرد. این مقام مسؤول در ادامه 
افزود: ما در اداره کل حفاظت محیط زیست آماده 
هم��کاری در جهت برگ��زاری دوره های مختلف 
آموزش عمومی و تخصصی در حوزه محیط زیست 
هستیم و از حضور مردم و نمایندگان سازمان های 
مردم نهاد در این دوره های آموزش��ی اس��تقبال 
می کنی��م. وی خواس��تار تش��کیل کمیته های 
تخصصی در تشکل های زیست محیطی استان شد 
و افزود: این کمیته ها می توانند با ارائه راهکارهای 
علمی به عنوان بازوی کمکی س��ازمان حفاظت 
محیط زیس��ت عم��ل کنند و ما از پیش��نهادات 
تخصص��ی تش��کل های زیس��ت محیطی قطعاً 
اس��تقبال می کنیم. وی در پای��ان از فعالیت 46 

سمن زیست محیطی در استان خبر داد.

بخشی از برنامه های اقتصادی بنیاد مستضعفان در استان کرمان اجرا شد

گنج اشتغال در شهرستان قلعه گنج

ادامه از صفحه 4
 یکس�ری بازارهای ثانویه برای عرض�ه دارو مانند 
بازار ناصرخس�رو هم وجود دارد. سازمان غذا و دارو 
در مقاطعی نسبت به وجود این بازار و عرضه داروهای 
تقلبی و تاریخ گذشته هش�دار می دهد اما چرا این 
س�ازمان به عنوان متولی بحث داروی کش�ور برای 
جمع آوری این بازار اقدامی نکرده اس�ت؟ آیا قدرت 
جم�ع آوری این بازار را نداش�ته یا تمایلی به این کار 

وجود ندارد؟
این روزها ناصرخس��رو تنها تبدیل به یک نام و 
برند شده است و بیش��تر از این بازار، دارو در فضای 
مجازی عرضه می ش��ود، به عبارتی ناصرخسروهای 
مجازی زیاد شده است. تبلیغات و آسانی دسترسی 
م��ردم به فضای مجازی باعث رواج یافتن این پدیده 
نامبارک ش��ده است. زمانی که تقاضای زیادی برای 
ی��ک کالا وجود دارد قاچاق ه��م در آن کالا فراگیر 
می ش��ود. این داروها در داخل وج��ود ندارد و تقاضا 
برای آن بسیار است. یکی از ابتدایی ترین این داروها، 
استامینوفن است که با وجود عرضه آن در کشور اما 
م��ردم علاقه مصرف محصول خارجی را دارند. برای 
تقویت تولید داخل اجازه ورود استامینوفن یا قرص 
سرماخوردگی یا بروفن خارجی داده نمی شود و تنها 
راه ورود ای��ن دارو به صورت قاچاق بوده و عرضه آن 

هم در ناصرخسرو و ناصرخسروهای مجازی است.
به همین دلیل ناصرخس��رو و ناصرخس��روهای 
مجازی هیچ وق��ت از بین نمی رون��د، زیرا عرضه و 
تقاضای قوی برای آن وجود دارد. بهترین مثال برای 
ش��فاف ش��دن این موضوع بحث قاچاق مواد مخدر 
است؛ با وجود مبارزه سرسختانه نظام با این موضوع 
شوم و با وجود در نظر گرفتن مجازات های سنگین 

برای مجرمان، قاچاق مواد مخدر و عرضه آن در سطح 
جامعه همچنان ادامه دارد. 

در بحث قاچاق دارو نیز برخوردهای بس��یاری با 
همکاری نیروی انتظام��ی و نهادهای ذی ربط انجام 
شده و بسیاری از افراد در این رابطه دستگیر و با آنها 
برخورد شده است. پرونده های زیادی از این قاچاقیان 
در دس��تگاه قضا وجود دارد و بیش از 2 هزار و 100 
سایت پخش داروی قاچاق بسته و انبارهای بسیاری 
از داروهای قاچاق منهدم شده است اما با وجود این 
س��ختگیری ها در بحث قاچاق به دلیل وجود تقاضا 

همچنان شاهد موضوع قاچاق دارو هستیم.
 در فض�ای مجازی فروش داروهای مکمل نیز جرم 

به حساب می آید؟
بله! تفاوتی ندارد.

 آیا داروخانه های مجاز در سطح شهر، حق فعالیت 
در فضای مجازی را دارند؟

اجازه عرضه مکمل ها به داروخانه ها داده ش��ده 
اس��ت اما داروخانه ها مجاز نیستند دارو را در فضای 
مجازی تبلیغ کنند. ب��زودی طرحی مبنی بر ایجاد 
سایت برای داروخانه ها اجرایی خواهد شد و بیمار با 
ارس��ال نسخه خود به س��ایت آن دارو را در محل با 
پی��ک دریافت می کند، البته این طرح الزاماتی دارد. 
برای مثال فرد باید توصیه های پزشکی مصرف دارو 
را به صورت فایل صوتی از داروساز بشنود تا تداخل و 

مشکل دارویی برای وی ایجاد نشود.
 شاید این طرح باعث افزایش تخلف ها شود!

ب��رای جلوگیری از تخلف تنها داروخانه هایی که 
مجوز و امکانات عرضه اینترنتی را داش��ته باش��ند 
می توانن��د این طرح را اجرای��ی کنند و به مردم هم 
اطلاع رس��انی خواهد شد که تنها از داروخانه هایی با 

مجوز اینترنتی دارو را ب��ه صورت اینترنتی دریافت 
کنند. باید از تکنولوژی ه��ای روز برای راحتی مردم 
استفاده کنیم. این طرح نتایج مثبتی نیز دارد و جلوی 

عرضه دارو در فضای مجازی را هم می گیرد.
 پیش بینی ش�ما از وضعیت دارو در ماه های آینده 

چیست؟
ذخایر خوبی برای دارو وجود دارد و تا پایان سال 
هیچ مشکلی نداریم. در سال آینده نیز اگر وضعیت 
تحریم به همین شکل باشد راه های جایگزینی را برای 
تامین مواد اولیه دارو ایجاد خواهیم کرد؛ راه های خوبی 
را در کش��ورهای همسایه و دیگر کشورها شناسایی 
کرده ایم و به موازات این کار به سازمان های بین المللی 
هم فشارهایی را مبنی بر غیرقانونی بودن تحریم وارد 
کرده ایم )ادعای کش��ورهای غربی این است که دارو 
تحریم نیست(. این سازمان ها باید راهی را برای نقل 
و انتقال و حواله پول برای واردات دارو باز کنند )اگر 
اروپا به تعهدات خود که قرار است در آخر ژانویه راهی 
را ب��رای مبادلات پول ایران باز کند عمل کند، دیگر 
هیچ مشکلی برای واردات دارو وجود ندارد(. همچنین 
پتانسیل های خوبی برای تقویت تولید داخل وجود 
دارد؛ برخی طرح ها در مراحل نهایی است. داروهایی 
خارجی که مش��ابه داخلی نداشتند را بومی سازی و 
تولید داخل آن را ب��ه بازار عرضه خواهیم کرد. باید 
از فرصت تحریم برای تقویت تولید داخل اس��تفاده 
شود. حالا که آسیب هایی از تحریم دیده ایم، باید از 
فرصت آن نیز اس��تفاده کنیم. در دهه فجر از چند 
داروی جدید تولید داخل رونمایی خواهد ش��د. باید 
وابستگی صنعت دارو به خارج را کم کرده و با استفاده 
از فناوری های روز اشتغال بیشتری را در این صنعت 

ایجاد کنیم.

طرح فروش آنلاین دارو توسط داروخانه ها
ادامه از صفحه اول

آق��ای  ش��ما  مع��اون 
عراقچی گفته بود: »اروپایی ها  تا 13 آبان وقت 
دارن��د و از این تاریخ ب��ه بعد فایده ای ندارد که 
بخواهند انجام دهند!« ش��خص آقای روحانی 
هم یک روز پس از خروج آمریکا از برجام طی 
تماسی تلفنی خطاب به امانوئل مکرون تاکید 
کرده بود: »اروپا در شرایط کنونی فرصت بسیار 

محدودی برای حفظ برجام در اختیار دارد!«
باز آقای عراقچی چند روز پس از س��خنان 
آق��ای رئیس جمهور گفته بود: »دکتر روحانی 
محدودیت و ب��ازه زمانی برای ما تعیین نکرده 
و تنها گفته چند هفته اما من گمان نمی کنم 
گفت وگوها بی��ش از 4 هفته زمان ببرد«. حالا 
قریب 8 ماه از تمام این ضرب الاجل ها گذشته 
و ش��ما مسؤول ش��ماره یک این سر کار رفتن 
ملت و اقتصاد ایران هستید. فرضا هم که سکه 

و نشان ها نوش جان تان ولی باید ضمن حمله 
به منتقدان، کمی هم به فکر منافع ملی کشور 
و مسؤولیت روش��ن خود در این زمینه باشید 
یا نه؟! باز همین آقای عراقچی، معاون محترم 
شما در پنجم آذرماه جاری گفته است: »مزایای 
برجام برای ایران نزدیک به صفر ش��ده است«. 
ممکن اس��ت اگر زمان انتظار ملت ایران برای 
راه اندازی SPV را نمی دانید، حداقل معنای این 
نزدیک به صف��ر را به ملت توضیح دهید؟ این 
مطالبات از جناب تان، مصداق شکس��تن غرور 
ملت ایران یا تشویش اذهان عمومی که نیست 

ان شاءالله؟!
آقای ظریف! لطفا نصف آنقدری که دل تان 
برای وجهه عمومی خودتان و دولت می سوزد، 
برای منافع ملی کش��ور هم دل بسوزانید. آخر 
ک��دام آیه قرآن، ت��ورات و انجیل گفته ما باید 
همچنان هزینه های ق��راردادی را بپردازیم که 

طرف مقابل 8 ماه اس��ت زیر همه چیزش زده 
و دوس��تانش هم مدام ش��ما، م��ا و ملت عزیز 
ایران را س��ر کار می گذارند؟! اگر براستی غرب 
را مرکز عالم نمی دانید، چرا هر طور با ش��ما و 
ما تا می کنند، باز هم دس��ت از دوستی با آنها 
برنمی دارید؟ راس��تی! دولت دوست و برادرتان 
فرانسه پس از چند هفته بی اعتنایی جناب تان 
به س��رکوب مردم آن دیار توسط عالی جنابان 
مکرون و دوس��تان، خواسته بابت یک محکوم 
امنیتی زندانی در ایران به آنها توضیح ارائه کنید. 
یادمان نرفته آقای رئیس جمهور دی ماه گذشته 
گفته ب��ود تلفنی به آقای مک��رون توضیحات 
مبسوطی بابت نوع برخورد با اعتراضات مردمی 
داده است. براستی، شما و دولت تان چرا آنقدر 
که خود را موظف به توضیح به غرب می دانید، 
تنها پاسخ تان به هموطنان منتقدتان، توهین، 
تهمت، خشم و خروش است؟ چرا آقای ظریف؟!

روزنه

چرا آقای ظریف؟!

آذربایجان شرقی
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